
 

Podkowa Leśna, 25  lipca 2024 r. 
 

Ewa Wolska 
Radna okręgu 14  
Rada Miasta Podkowa Leśna IX kadencji 

Burmistrz Miasta Podkowa Leśna 
Magdalena Eckhoff 
za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miasta 
Michała Gołąba 

 
 
 

 
Szanowna Pani Burmistrz, 
 
trwają przygotowania do zaplanowanej na 5 sierpnia zmiany organizacji ruchu w Podkowie 
Leśnej. Pojawiają się w związku z tym liczne uwagi, pytania i wątpliwości ze strony 
mieszkańców, zdezorientowanych wprowadzanymi zmianami. Zwracam się zatem z uprzejmą 
prośbą, aby na najbliższej sesji Rady Miasta, we wtorek 30 lipca przedstawione zostały 
odpowiedzi na poniższe tematy: 
 

1. Jaki jest podział nowej organizacji na etapy (Tempo 30, SPP, progi i inne elementy 
spowalniające ruch) – i co konkretnie zacznie obowiązywać od 5 sierpnia? 

2. Doprecyzowanie, których ulic dotyczą skrzyżowania równorzędne – czy drogi 
nieutwardzone też są tym objęte? Jakie zasady stosują się do drogi powiatowej 
Brwinowska/ Jana Pawła II  ? 

3. Jak należy traktować znaki informujące o  wprowadzeniu skrzyżowań równorzędnych – 
czy zostały postawione tylko tam, gdzie to ma obowiązywać, , czy też równorzędność 
będzie wszędzie, a znaki są tylko gdzieniegdzie jako przypomnienie?  
Obecne rozmieszczenie tych znaków budzi dużo wątpliwości, jest niejednoznaczne i 
wprowadza dezorientację i różnice w interpretacji. 

4. Czy docelowo, po utrwaleniu się nowych zasad, powyższe znaki znikną z ulic? Obecnie, 
w okresie przejściowym, są zapewne potrzebne , ale jest ich sporo , są bardzo widoczne 
i niestety nie upiększają przestrzeni.  

 
W imieniu mieszkańców z góry dziękuję za wyjaśnienie powyższych kwesƟi. 
 
Z wyrazami szacunku, 
 
Ewa Wolska 
 
 
 


